
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA DE 
L’EUOOT. 
 
Dia: 10 de novembre de 2010 
Hora: 11 hores 
Lloc: Sala de reunions1 TR8 
 
 
Ordre del dia: 
 
1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  
2.- Informe de direcció  
3.- Avaluació de PDI temporal 
4.- Informacions acadèmiques  
5.- Tribunals de TFM 
6.- Temes sobrevinguts 
7.- Precs i preguntes. 
 
 
ASSISTENTS: 
 
Jose Luís Alvarez   Sotsdirector Cap d’Estudis 
Jesus Armengol  Sotsdirector de Política Acadèmica 
Margarita Morillo  Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
Ester Guaus   Directora 
Núria Lupón   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Núria Tomàs   Representant de la Junta d’Escola 
Joan Torrent   Secretari Acadèmic 
Núria Vila   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
S’excusen: 
 
Marta Fransoy  Representant de la Junta d’Escola 
Joan Antó   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Teresa Navarro  Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
Mireia Pacheco  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
1. S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 16-6-10. 
 
2. La Directora informa que: a) en temes d’àmbit UPC, la UPC està satisfeta ja que ha 
augmentat la matrícula en un 4%; s’està mirant un nou model de repartiment dels 
punts docents; s’ha iniciat el procés de renovació d’estatuts; a ATENEA sols es 
guardaran els continguts dels 3 darrers anys; a ATENEA surten les guies docents en 
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els tres idiomes i que obligatòriament n’hi haurà d’haver al menys 1 activada. b) en 
temes de Campus, s’ha fet una nova web del campus que es troba en procés de 
revisió; que es farà una reunió per tractar temes de doctorat a nivell de campus. c) en 
temes d’Escola, hi ha 511 alumnes matriculats actualment a l’Escola; hi ha hagut certs 
problemes aquest any en la inscripció d’alumnes degut al nou procés endegat per la 
Generalitat; respecte a l’eix B-2009 aprovat per a aquest curs, l’Escola s’està retardant 
en el seu desenvolupament, per exemple la gestió de tutors s’està retardant ja que és 
difícil implantar-lo però que s’està desenvolupant una eina informàtica al respecte; 
respecte a l’eix B-2010 (avaluació semipresencial), la professora Rosa Borras l’està 
dirigint; s’està treballant amb l’AQU per a l’avaluació de les competències; s’està 
treballant en l’àmbit de la Formació Continuada, a traves de la FPC i que recolza el 
Col·legi d’Òptics, i que s’ha demanat un projecte i diners per tirar endavant la 
plataforma que ho suporti; l’acte de graduació serà el 15 de desembre; hi ha un tema 
problemàtic que afecta el CUV, ja que es va acomiadar dos PAS però de moment s’ha 
solucionat pagant les nòmines a traves de diners del CUV; es vol reprendre el procés 
de canvi de nom de l’Escola.     
 
3. Es valora com a Molt d’acord l’activitat docent de la Meritxell Vilaseca, per consens. 
 
4. El Sotsdirector Acadèmic informa que: a) en l’adaptació de plans d’estudi, les 
assignatures compensables poden passar com a compensables;  b) hi ha alguns 
canvis en l’encàrrec ja que ha desaparegut una optativa del màster i s’ha augmentat 
un grup de contactologia aplicada; sobre la matrícula actual, destacar que hi ha hagut 
una davallada en el màster, amb sols 16 matriculats sobre 40; que han entrat 13 
alumnes nous des de CFGS, 6 des d’Òptica d’ullera i 7 d’altres especialitats, i malgrat 
que tenien preferència alumnes d’un CFDS administratiu sobre el d’Òptica d’ullera, 
això no ha influït en la matrícula (de tota manera s’anirà seguint el tema del CFGS 
d’Òptica d’ullera); es vol replantejar el màster a 1 any però que s’ha de lligar amb les 
optatives del grau, i que potser en una propera CAA es plantejarà el tema; hi ha 
diplomats que pregunten per tenir la nova titulació de grau, llavors una opció és fer la 
preinscripció com a 2ª titulació i demanar convalidacions, però una altra opció, per a 
aquells que no tenen demanat el títol o acabada la diplomatura, és demanar 
l’adaptació. 
 
5. El Sotsdirector Acadèmic procedeix a realitzar el sorteig dels dos tribunals per als 6 
TFM del gener del 2011. El resultat  ha estat el següent: 
Tribunal 1 
Titulars: Roser Guardia (Presidenta), Josep Arasa i Jaume Escofet (vocals). 
Suplents: Marta Lupón (Presidenta), Santi Royo i Sonia Triviño (vocals). 
 
Tribunal 2 
Titulars: Pere Garriga (President), Teresa Navarro i Montserrat Arjona (vocals). 
Suplents: Joan Carles Ondategui (President), Guadalupe Gotzens i Marisol Marques 
(vocals).  
 
6. No hi ha temes sobrevinguts. 
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7. No hi ha precs i preguntes 
 
 
S’aixeca la sessió a les 12h 55m. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Joan Torrent       Vist-i-plau: Ester Guaus 
Secretari Academic     Directora             
 
Terrassa, 10 de novembre de 2010 
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